

## Referat af bestyrelsesmøde den 19.01.25 i Roskilde Kegle Center kl. 9.00 - 15.00

### Deltagere:

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgensen, Poul Larsen-Fedders.

**DKeF:** Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
<p><b>Pkt. 1. Formand Niklas Lykke Rejnstrup</b></p> <p><b>Orienteringer:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Møder i DIF</li>   <li>• Aftaler med tyskerne</li> </ul> <p><b>Drøftelse:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Evaluering af møde med udvalg</li> </ul>	<p>Niklas gav en kort status af sport 2024 og mødet i Herning, hvor han deltog.</p> <p>Vi har været i dialog med tyskerne om at lægge fremtidige Nations Cup den første hele weekend i november, så det altid er den weekend der enten er landskamp eller Nations Cup. I 2025 er Nations Cup 19-21 september i Odense. Fra 2027 kommer det til at ligge i november.</p> <p>Vi er blevet inviteret til Jysk Senior keglers årsmøde. Niklas og Katja deltager i årsmødet.</p> <p>Evaluering af møde den 18.01.25 med udvalg. Michael: Fint med Kurts proces og fin dag. Lidt tungt med forretningsorden, men det er et vigtigt arbejdsredskab. Thomas: Tung proces formiddag med en diskussion der stak af, men ellers fin dag. Poul: Var lidt skeptisk omkring årshjul, men de har taget godt imod det. Svend: Studsede over kommentar vedrørende ungdom og det gav anledning til en kort snak om regler for fotos og streaming af ungdom. Katja sender et skriv ud til klubberne for at gentage reglerne. Marianne: God diskussion at få talt om kommunikation og gode diskussioner generelt. Niklas: God dag generelt og en god ånd det blev afviklet i. Efterlyste mere input og diskussion vedrørende frivillighed.</p>	<p>Niklas følger op</p> <p>Opfølgningen tages med omkring planlægningen af mødet i juni. Katja følger op.</p>

<ul style="list-style-type: none"> <li>Dato og indhold til temperaturmøde</li> </ul> <p><b>Årsmøde</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li><a href="#">Varsling af årsmøde</a> og opslag vedr. indkomne forslag</li> <li>Dirigent</li> <li><a href="#">Valg 2025</a></li> <li>Workshops</li> </ul>	<p>Dagen blev afsluttet med en gennemgang af valg 2025 hvor folk tilkendegav om de ville fortsætte eller ej.</p> <p>Bestyrelsen drøftede indhold og dato for temperaturmødet og blev enige om at bruge årsmødet til at teste, hvilken kommunikationsform klubberne gerne vil have fra forbundet. Derfor dropper vi temperaturmødet og afventer om vi skal holde et møde op til årsmødet eller efter årsmødet, evt. med en mentimeter undersøgelse.</p> <p>Der sendes en direkte mail ud til alle formænd om indkomne forslag, der skal være forbundet i hænde senest 15. februar. Ca. 14 dage efter sender vi varslingen ud også til formænd og dernæst på hjemmeside og FB.</p> <p>Bestyrelsen vendte forskellige emner til dirigentrollen og havde et par emner der bliver kontaktet.</p> <p>Katja laver en oversigt, hvor vi vil synliggøre hvilke pladser der bliver ledige efter årsmødet. Der kommer til at mangle</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 1-2 banekontrollører</li> <li>- 2 bestyrelsesmedlemmer, hvoraf den ene er en næstformandspost</li> <li>- 2 medlemmer i eliteudvalget, hvor det ene er formanden.</li> </ul> <p>Emner kunne være: temperaturmøde, strategi, rekrutteringsplatform (Motivu, Go member m.fl.). Katja finder en klub hvor vi kan teste Motivu af.</p> <p>Der skal sendes information ud om årets leder/ildsjæl og årets klub.</p>	<p>Niklas, Marianne og Michael og Katja følger op</p> <p>Katja følger op sammen med Thomas</p> <p>Niklas følger op</p> <p>Katja følger op</p> <p>Katja følger op</p> <p>Thomas og Katja</p>
<p><b>Pkt. 2. Næstformand Marianne Jensen</b></p> <p><b>Drøftelse</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Drøftelse af strategispor for 2026-29 der skal indstilles til godkendelse i DIF's bestyrelse <ul style="list-style-type: none"> <li><a href="#">Spor 1</a></li> <li><a href="#">Spor 2</a></li> </ul> </li> </ul>	<p>Bestyrelsen gennemgik strategioplægget. De kommentarer der kom, tager Katja med og tilretter strategien som sendes til strategikonsulenten. Vi forventer at kunne få det samlede oplæg i DIF's bestyrelsen den 27. januar.</p>	<p>Niklas, Marianne og Katja følger op</p>

<p><b>Pkt. 3. 2. Næstformand Michael Zimmermann</b></p> <p><b>Drøftelse</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <a href="#">Opfølgning på dialog med TU om DKeF love jf. Referat 18.11.24</a></li> <li>• Opgørelse af antal landskampe</li> <li>• Eliteudvalget / Nations Cup</li> <li>• Kegelportalen</li> </ul>	<p>Turneringsudvalget har drøftet oplægget og har skrevet deres kommentarer ind i vedhæftede bilag. Dette giver ikke anledning til ændringer i DKeFs love på nuværende tidspunkt.</p> <p>Problemstillingen omkring hvordan vi opgør antal landskampe og efterfølgende får det registreret på hjemmesiden er blevet drøftet i eliteudvalget. Michael fremlagde hovedpointerne fra eliteudvalgets betragtninger. Det er godt med en mere smidig forretningsgang for at opgøre antal landskampe og en lettere måde at registrere det på, samtidig med at vi bevarer historikken.</p> <p>Bestyrelsen beder eliteudvalget om at få det formuleret, så Michael tager problemstillingen med til eliteudvalget og alternativt til årsmødet. Katja inviteres med til mødet, da det er hende, der skal registrere det på hjemmesiden.</p> <p>Vedrørende dommere: Angående antal dømte internationale kampe, så er dette et anliggende for dommerformanden at få det registreret og opdateret.</p> <p>Nations Cup udtagelse: Eliteudvalget spørger bestyrelsen om der skal udtages fra både København og Sjælland til Nations Cup? Eliteudvalget og turneringsudvalget bør have samme tilgang og vi opfordre bestyrelsen eliteudvalg og turneringsudvalget om at tale sammen om problematikken.</p> <p>Vi har en snitliste for Bohle og Classic men vi mangler en for seniorer. Michael går tilbage og taler med TU.</p>	<p>Katja giver LOA besked og at der ikke skal ske yderligere</p> <p>Michael giver eliteudvalget besked.</p> <p>Svend tager det med til Daniel</p> <p>Michael følger op med Eliteudvalget</p> <p>Michael følger op med TU</p>
--	---	--



<b>Pkt. 9. Næste møde</b>	Lørdag den 15. februar 2025 online kl. 9-15	
<b>Pkt. 9. Evaluering af dagens møde</b>	Vi er blevet bedre til at tale politik og ikke sagsbehandle. Det er positivt. Det giver også kortere møder. Vi skal overveje, om vi skal skrive start- og slut tidspunkt på dagsordenen.	
<b>Pkt. 10. Eventuelt</b>	Ikke noget til eventuelt.	